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                      Protokół Nr XVI/2025 

z sesji Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 29 kwietnia 2025r. 

Ad pkt 1 

Otwarcie obrad. 

Szesnastą sesję Rady Miejskiej w Opocznie IX kadencji w dniu 29 kwietnia 2025r., 

która odbyła się w sali USC Urzędu Miejskiego w Opocznie otworzył Przewodniczący Rady 

Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk wypowiadając formułę: „Otwieram szesnastą sesję Rady 

Miejskiej w Opocznie”. 

Następnie Przewodniczący poinformował zebranych, iż w związku ze zmianami 

podjętymi przez Sejm odnośnie zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, 

funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, sesje Rady Miejskiej w 

Opocznie są transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad Rady Miejskiej odbywa 

się za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

 W obradach uczestniczy 20 radnych i Rada Miejska ma prawo podejmować 

prawomocne uchwały. 

Ad pkt 2 

Przedłożenie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że porządek obrad został doręczony 

wraz z zaproszeniem na sesję (program e-sesja). Proponowany porządek obrad stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu, a wnioskodawcą wniesionych pod obrady projektów uchwał jest 

Burmistrz Opoczna. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedłożenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr XV/2025 z sesji Rady Miejskiej w Opocznie IX kadencji. 

4. Bezpieczeństwo w gminie ze szczególnym uwzględnieniem przestępczości wśród 

nieletnich. Założenia na rok 2025. 

5. Organizacja ruchu drogowego na terenie miasta i gminy w kontekście bezpieczeństwa. 

6. Opieka zdrowotna w Gminie Opoczno w roku 2024. 

7. Funkcjonowanie Ośrodka Pomocy Społecznej. Ocena zasobów pomocy społecznej za 

2024 rok. 

8. Działania na rzecz poprawy jakości powietrza w Gminie Opoczno.  



2 

 

9. Informacja z działalności jednostek OSP z terenu Gminy Opoczno za rok 2024 – koszty 

funkcjonowania OSP.  

10. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

11. Zapytania i wolne wnioski. 

12. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu, 

b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2025 – 2043,  

c) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2025, 

d) określenia sezonu kąpielowego oraz  wykazu kąpielisk w Gminie Opoczno 

w roku 2025, 

e) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości gruntowej na 

czas nieoznaczony oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umów 

dzierżawy, 

f) wyboru Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu  

i Usług, 

g) wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży  

i Kultury Fizycznej, 

h) rozpatrzenia wniosku Pani P.O. o uznanie dębu szypułkowego za pomnik 

przyrody. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący zapytał, czy są propozycje zmian do porządku obrad. 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – poinformował, iż w związku z tym, że trwają dyskusje co 

do wyboru przedstawicieli komisji resortowych, zmiany w porządku obrad zostaną zgłoszone 

w punkcie „Zapytania i wolne wnioski”. 

Ad pkt 3  

Przyjęcie Protokołu Nr XV/2025 z sesji Rady Miejskiej w Opocznie IX kadencji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, iż protokół był wyłożony do wglądu                  

w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy, jak również został 

udostępniony radnym w informatorze programu e-sesja. 

Pyta, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu z obrad XV sesji IX kadencji Rady 

Miejskiej w Opocznie z dnia 31 marca 2025r. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej przeszedł do 

głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad XV sesji Rady Miejskiej 

w Opocznie IX kadencji z dnia 31 marca 2025r. w wersji przedłożonej.   

Rada Miejska głosami:  za – 20, przeciw – 0, wstrz. – 0,  przyjęła protokół z obrad XV 

sesji Rady Miejskiej IX kadencji w Opocznie z 31 marca 2025r. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
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Ad pkt 4  

Bezpieczeństwo w gminie ze szczególnym uwzględnieniem przestępczości wśród 

nieletnich. Założenia na rok 2025.  

Barbara Stępień – Z-ca Naczelnika Wydziału Prewencji Komendy Powiatowej Policji 

w Opocznie – przestawiła informację, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radna Jolanta Łuczka – Nita, radny Jakub Biernacki, radna Beata 

Wiktorowicz, radny Sławomir Róg, Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk, 

Z-ca Naczelnika Wydz. Prewencji KPP w Opocznie Barbara Stępień. 

Jolanta Łuczka – Nita – radna – prosi, aby policja podjęła działania mające na celu ograniczenie 

ruchu samochodów ciężarowych przez Opoczno. 

Jakub Biernacki - radny zwrócił się z prośbą, aby w temacie przestępczości wśród nieletnich 

wyszczególnić jakie wykroczenia oraz ile zostało popełnionych przez osoby nieletnie oraz jakie 

były konsekwencje tych wykroczeń (ilość mandatów, pouczeń itp.) oraz, aby na przyszłość 

wszelkie dane porównywać z rokiem poprzednim. 

Sławomir Róg – radny - prosi o przygotowanie informacji dot. wykroczeń w porównaniu  

z analogicznym okresem sprzed pięciu lat. Ponadto prosi o wzmożone patrole policji na  

Pl. Kościuszki, ul. Janasa oraz na os. Skała. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad pkt 5 

Organizacja ruchu drogowego na terenie miasta i gminy w kontekście 

bezpieczeństwa.  

Rada Miejska zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Generalną Dyrekcję 

Dróg Krajowych i Autostrad w Łodzi (załącznik nr 4 do protokołu), Zarząd Dróg Powiatowych 

w Opocznie (załącznik nr 5 do protokołu), Zarząd Dróg Wojewódzkich w Łodzi – rejon Dróg 

Wojewódzkich w Piotrkowie Tryb. (załącznik nr 6 do protokołu),  Komendę Powiatową Policji 

w Opocznie (załącznik nr 7 do protokołu). 

Dariusz Chrustowicz – Dyrektor Wydz. Techniczno – Inwestycyjnego – przedstawił 

informację, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

Przewodniczący otworzył dyskusję.  
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W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki, radna Anna Zięba, radny Sławomir Róg, radna 

Barbara Wacławiak, radna Beata Wiktorowicz, radna Jolanta Łuczka – Nita, Burmistrz Michał 

Konecki, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, Z-ca Naczelnika Wydz. Prewencji KPP w Opocznie 

Barbara Stępień.  

Jakub Biernacki – radny - zwrócił uwagę na częste przekraczanie prędkości na opoczyńskich 

drogach. Jako przykład podał ul. J. Piłsudskiego. Prosi, aby zastosować na tej ulicy rozwiązania 

(być może progi zwalniające), które uniemożliwiłyby rozwijanie dużych prędkości, co 

zdecydowanie poprawiłoby bezpieczeństwo mieszkających tam osób. 

Sławomir Róg – radny - zwrócił się z ponowną prośbą o położenie nawierzchni na  

ul. Libiszewskiej (zwłaszcza na odcinku od Gór do Pawłówki). Prosi również, aby przy 

modernizacji ul. Inowłodzkiej wziąć pod uwagę możliwość utworzenia dodatkowego pasa do 

zjazdu w ulicę św. Łukasza (gdzie znajduje się sklep „Mrówka”) lub utworzenie ronda, które 

ułatwiłoby komunikację w tym miejscu. 

 

Barbara Wacławiak – radna - zwróciła uwagę na niebezpieczne skrzyżowanie ul. Skłodowskiej, 

ul. Partyzantów oraz ul. Westerplatte. Prosi, aby zastosować tam rozwiązania, które 

poprawiłyby bezpieczeństwo w ruchu drogowym. Prosi także o naprawę (dokręcenie śrub, 

uzupełnienie braków) przejść dla pieszych przy ul. Skłodowskiej w pobliżu szkoły oraz 

częstsze ich przeglądy. 

 

Jolanta Łuczka – Nita – radna -  zasugerowała wykonanie audytu oraz kompleksowe podejście 

do tematu budowy progów zwalniających na terenie Gminy Opoczno (podobnie jak miało to 

miejsce z inteligentnymi przejściami dla pieszych). 

 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad pkt 6 

Opieka zdrowotna w Gminie Opoczno.  

Hanna Firlej  - Naczelna Pielęgniarka Szpitala Powiatowego w Opocznie – przedstawiła 

informacje, które stanowią załączniki nr 9 i 10 do protokołu.  

Alicja Zalega – Pielęgniarka Szkolna Szpitala Powiatowego w Opocznie – przedstawiła 

informacje nt. opieki zdrowotnej w szkołach. 

Agnieszka Szymczyk – Pielęgniarka szkolna NZOZ „Vita-Med.” s.c. – przedstawiła 

informację, która stanowi załącznik nr 11 do protokołu.   

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

W dyskusji głos zabrali: radna Anna Zięba, radna Jolanta Łuczka – Nita, radna Beata 

Wiktorowicz, radny Jakub Biernacki, radna Barbara Wacławiak, Przewodniczący Rady 
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Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk, Naczelna Pielęgniarka Hanna Firlej, Pielęgniarka Szkolna 

Alicja Zalega, Pielęgniarka Szkolna Agnieszka Szymczyk.  

Jakub Biernacki – radny -  prosi o przygotowanie informacji prawnej, czy gmina może 

regulaminem lub prawem lokalnym ustalić premiowanie przyjęcia do szkół oraz przedszkoli 

dla dzieci zaszczepionych. Ponowił również swoją prośbę o przygotowanie informacji dot. 

opieki psychologicznej w szkołach (ilu jest psychologów, po ile godzin pracują w danej 

placówce, ilu przyjmują uczniów oraz jakie są najczęściej identyfikowane problemy). 

 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad pkt 7 

Funkcjonowanie Ośrodka Pomocy Społecznej. Ocena zasobów pomocy społecznej 

za 2024 rok. 

 

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Opocznie – przedstawiła informację która stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

W dyskusji głos zabrali: radna Beata Wiktorowicz, radny Sławomir Róg, Przewodniczący Rady 

Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk, Dyr. MGOPS w Opocznie Elżbieta Matyśkiewicz.  

 

Sławomir Róg – radny - zwrócił się z prośbą o przygotowanie przez Miejsko – Gminny Ośrodek 

Pomocy Społecznej w Opocznie informacji jakie są koszty funkcjonowania MGOPS (osobowe 

i związane z utrzymaniem budynku) w stosunku do ilości świadczeń dla świadczeniobiorców  

i zarazem ilości środków przekazanych dla potrzebujących w stosunku do ostatnich 5 lat. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad pkt 8 

Działania na rzecz poprawy jakości powietrza w Gminie Opoczno.  

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – przedstawiła informację, która 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

W dyskusji głos zabrali: radna Beata Wiktorowicz, radny Jakub Biernacki, radny Andrzej 

Rożenek, radny Sławomir Róg, Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk, 

Burmistrz Michał Konecki, Dyr. Wydz. OŚ Dominika Chybowska, p.o. Komendanta SM  

w Opocznie Paweł Kołodziejczyk.  
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Rada Miejska obejrzała film z wizyty Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Przestrzegania Prawa Rady Miejskiej w Zakładzie Unieszkodliwiania Odpadów 

w Opocznie.  

Jakub Biernacki – radny – prosi o przygotowanie kompleksowej informacji dla radnych 

dotyczącej sytuacji mającej miejsce nad zalewem (rozsypanie substancji niewiadomego 

pochodzenia): jaka to była substancja, czy stanowiła zagrożenie dla środowiska lub człowieka. 

 

Dariusz Kołodziejczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej - zasugerował, aby była możliwość 

wprowadzenia przez PGK sprzedaży detalicznej kompostu (np. w workach 50 kg). 

 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad pkt 9 

Informacja z działalności jednostek OSP z terenu Gminy Opoczno za rok 2024 – 

koszty funkcjonowania OSP.  

Paweł Kołodziejczyk – p.o. Komendanta Straży Miejskiej w Opocznie – przedstawił 

informację, która stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

W dyskusji głos zabrali: radny Krzysztof Grabski, radny Tadeusz Brola, Burmistrz Michał 

Konecki, p.o. Komendanta SM Paweł Kołodziejczyk.  

Krzysztof Grabski - radny - poruszył temat budynków OSP w Wygnanowie oraz w Opocznie. 

Zapytał, czy remonty tych budynków lub ich utrzymanie finansowane jest z budżetu gminy. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Przewodniczący ogłosił 15 min. przerwę. 

Po przerwie. 

Ad pkt 10  

Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

Michał Konecki – Burmistrz Opoczna – przedstawił sprawozdanie z działalności 

międzysesyjnej za okres od 27 marca do 24 kwietnia 2025 roku.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 Przewodniczący otworzył dyskusję.  
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Radny Jakub Biernacki: 

- zapytał, jak na dzień dzisiejszy wygląda sytuacja finansowa gminy, czy choć w minimalnym 

stopniu uległa poprawie oraz czy gmina jest zabezpieczona finansowo na realizację zadań 

własnych w tym roku oraz kolejnym; 

- prosi o udzielenie informacji, czy dotacja przekazywana z powiatu na Bibliotekę Publiczną 

wynika z bezinteresownej chęci pomocy, czy z przepisów prawa w ramach wykonywania 

zadania własnego przez powiat; 

- poinformował, iż mieszkańcy mają obawy co do inwestycji trwającej przy ul. Jana Pawła II. 

W związku z budową bloku zdecydowanie pogorszył się stan dróg. Zapytał, czy były sygnały 

w tej sprawie. Prosi, aby do zakończenia inwestycji zobowiązać inwestora do naprawy 

nawierzchni; 

- ponawia prośbę o pilne zainteresowanie się sprawą parkingu przy ul. Świerkowej, który zajęty 

jest przez auta należące do prywatnego przedsiębiorcy; 

-poruszył temat funkcjonowania monitoringu wokół zalewu oraz w całym mieście.  Prosi, aby 

podjąć działania, które poprawiłyby stan monitoringu w mieście;  

- uważa, że nadal należy umożliwić transmisje komisji dla mieszkańców przez kanał YouTube; 

- wnosi o przywrócenie możliwości komentowania obrad sesji oraz komisji na kanale YouTube. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki, Skarbnik Gminy Beata Pawlik, 

Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radny Tadeusz Brola. 

Radna Barbara Wacławiak: 

- prosi o przygotowanie na piśmie zarysu gruntu zakupionego przez inwestora, który buduje 

blok na ul. Jana Pawła II (po starej kotłowni).  

 

Radny Tadeusz Brola: 

- przypomniał o konieczności zakupu pojazdu dla Straży Miejskiej. 

Radny Andrzej Pacan: 

- poruszył temat budowy infrastruktury lekkoatletycznej przy ZSS Nr 1  w ramach projektu 

„Moje boisko – Orlik 2012” przy u. M.C. Skłodowskiej. Zapytał, dlaczego bieżnia będzie miała 

długość 200m, a nie jak wcześniej go zapewniano 400m; 

- zapytał, czy budżet uległ poprawie skoro na opiekę nad kotami wolnożyjącymi gmina 

przeznaczyła 33 900 zł; 

- zapytał, dlaczego zatrudniono dodatkową kancelarię prawną, skoro w Urzędzie jest obsługa 

prawna; 

- poruszył temat realizacji inwestycji na placu targowym przy al. Sportowej. Zapytał, czy jest 

już ukończona, ponieważ mieszkańcy nie są zadowoleni z nawierzchni na parkingu za 

Kościołem Św. Bartłomieja; 

- prosi o udzielenie informacji, czy planowana jest wymiana krzeseł na sali widowiskowej  

w MDK, ponieważ część która już została wymieniona jest niewygodna.  

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki, Prezes PGK Jarosław Antoniak, Dyr. 

MDK Zdzisław Miękus.  
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Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Szczepaniak: 

- zapytała, czy inwestycja realizowana na dawnym os. PGR została już ukończona, odebrana i 

zapłacona. Poinformowała, że mieszkańcy nie są zadowoleni z realizacji. W części osiedla nie 

ma oświetlenia oraz nie są zagospodarowane pasy zieleni. Prosi o wyjaśnienia, aby mieszkańcy 

mogli usłyszeć jak wygląda sytuacja; 

- poruszyła temat odbioru odpadów wielkogabarytowych. Prosi, aby jeszcze przed długim 

weekendem uprzątnąć gabaryty z terenu miasta, a w późniejszym czasie  podjąć działania  

i rozmowy wraz ze Spółdzielnią Mieszkaniową oraz Wspólnotami Mieszkaniowymi, aby 

rozwiązać problem zalegania odpadów oraz usystematyzować ich odbiór. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki. 

Radny Tomasz Kopera: 

- zapytał, jaki jest koszt wynajmu pomieszczeń od banku na potrzeby Urzędu Miejskiego na Pl. 

Kościuszki oraz czy nie byłoby zasadnym przenieść znajdujące się tam wydziały do nowo 

wyremontowanego budynku przy ul. Kopernika; 

- zapytał o warunki wynajmu budynku od PSS „Społem”. Prosi o informację jakie były ogólne 

koszty wynajmu oraz na jakie cele miał zostać przeznaczony; 

- poruszył temat przywłaszczenia mienia jaka miała miejsce w zeszłym roku w Miejskim Domu 

Kultury na kwotę ok. 100 tys. zł. Zapytał, czy udało się odzyskać mienie, jakie konsekwencje 

poniósł odpowiedzialny za ten czyn pracownik i jaki był nadzór nad sprawą; 

- poruszył temat uchwały podjętej w zeszłej kadencji dotyczącej miejsca sprzedaży płodów 

rolnych przez okolicznych rolników. Uważa, że obecnie wyznaczone miejsce i określony 

termin nie sprawdza się i zasugerował wprowadzenie zmian. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, Dyr. 

MDK Zdzisław Miękus, radna Beata Wiktorowicz. 

 

Radna Jolanta Łuczka – Nita: 

- prosi o naprawę oświetlenia, umieszczenie dwóch ławek oraz stojaka na rowery w okolicach 

miasteczka rowerowego na os. Ustronie; 

- zwróciła uwagę na konieczność czyszczenia bocznych ulic w mieście z piachu oraz 

czyszczenie studzienek kanalizacyjnych. 

 Odpowiedzi udzielili Prezes PGK Jarosław Antoniak, Prezes ZGM Zbigniew Sobczyk.   

Radna Beata Wiktorowicz: 

- poruszyła temat przetargu na zadanie „Modernizacja świetlicy wiejskiej w Sobawinach”. 

Zapytała z czego wynika tak wysoka cena zaproponowana przez spółkę gminną Zakład 

Gospodarki Mieszkaniowej, która nie jest konkurencyjna w porównaniu z innymi ofertami; 

- ponawia prośbę o naprawę lampy przy ul. Lipowej 16; 

- w imieniu mieszkańców zapytała, czy na nowym placu targowym jest przewidziane miejsce 

dla kupców spoza Gminy Opoczno i czy nie należałoby zastanowić się nad ograniczeniem 

miejsca dla nich; - zasugerowała sprzedaż placu po wyburzonej kamienicy na ul. Sobieskiego 
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10, a także wystawienie na sprzedaż kamienic przy ul. Sobieskiego 1 oraz 3. 

Odpowiedzi udzielili Burmistrz Michał Konecki, Prezes ZGM Zbigniew Sobczyk, Dyr. 

Wydz. Zamówień Publicznych Beata Tworek. 

Radny Sławomir Róg: 

- prosi o przygotowanie informacji dotyczącej rocznych kosztów wynajmu budynków na 

potrzeby Urzędu Miejskiego (Pl. Kościuszki, budynki PSS Społem) z ostatnich pięciu lat.   

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

Radny Krzysztof Grabski: 

- zapytał jaki jest status sprzedaży nieruchomości w Janowie Karwickim.  

 Odpowiedzi udzielił Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący przeszedł do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad.   

Ad pkt 11  

Zapytania i wolne wnioski. 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – w imieniu Burmistrza zgłosił wnioski o zmianę w porządku 

obrad: 

1) Wniosek w sprawie zmiany porządku obrad polegającej na dodaniu do porządku obrad 

pkt. 12f  podjęcie uchwały w sprawie odwołania Zastępcy Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług.  

2) Wniosek w sprawie zmiany porządku obrad polegającej na dodaniu do porządku obrad 

pkt. 12h podjęcie uchwały w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług.  

3) Wniosek w sprawie zmiany porządku obrad polegającej na dodaniu do porządku obrad 

pkt. 12i podjęcie uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji do Spraw 

Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej. 

4) Wniosek w sprawie zmiany porządku obrad polegającej na dodaniu do porządku obrad 

pkt. 12j podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji do Spraw 

Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej. 

5) Wniosek w sprawie zmiany porządku obrad polegającej na dodaniu do porządku obrad 

pkt. 12m podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Opoczno na rok 2025.  
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Przewodniczący ogłosił 10 min przerwę. 

Po przerwie. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek  w sprawie zmiany porządku obrad 

polegającej na dodaniu do porządku obrad pkt. 12f podjęcie uchwały  

w sprawie odwołania Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, 

Handlu i Usług.  

Rada Miejska głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrz. – 1 przyjęła wniosek w sprawie zmiany 

porządku obrad polegającej na dodaniu do porządku obrad pkt. 12f podjęcie uchwały  

w sprawie odwołania Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, 

Handlu i Usług.  

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek  w sprawie zmiany porządku obrad 

polegającej na dodaniu do porządku obrad pkt. 12h podjęcie uchwały w sprawie wyboru 

Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług. 

Rada Miejska głosami: za – 19, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła wniosek w sprawie 

zmiany porządku obrad polegającej na dodaniu do porządku obrad pkt. 12h podjęcie uchwały 

w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, 

Handlu i Usług. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek  w sprawie zmiany porządku obrad 

polegającej na dodaniu do porządku obrad pkt. 12i podjęcie uchwały w sprawie odwołania 

Przewodniczącego Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej. 

Rada Miejska głosami: za – 19, przeciw – 0, wstrz. – 1 przyjęła wniosek w sprawie 

zmiany porządku obrad polegającej na dodaniu do porządku obrad pkt. 12i podjęcie uchwały 

w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury 

Fizycznej. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek  w sprawie zmiany porządku obrad 

polegającej na dodaniu do porządku obrad pkt. 12j podjęcie uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej. 

Rada Miejska głosami: za – 20, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła wniosek w sprawie 

zmiany porządku obrad polegającej na dodaniu do porządku obrad pkt. 12j podjęcie uchwały 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury 

Fizycznej 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  
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Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek  w sprawie zmiany porządku obrad 

polegającej na dodaniu do porządku obrad pkt. 12m podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Opoczno na rok 2025. 

Rada Miejska głosami: za – 20, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła wniosek w sprawie 

zmiany porządku obrad polegającej na dodaniu do porządku obrad pkt. 12m podjęcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Opoczno na rok 

2025. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedłożenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr XV/2025 z sesji Rady Miejskiej w Opocznie IX kadencji. 

4. Bezpieczeństwo w gminie ze szczególnym uwzględnieniem przestępczości wśród 

nieletnich. Założenia na rok 2025. 

5. Organizacja ruchu drogowego na terenie miasta i gminy w kontekście bezpieczeństwa. 

6. Opieka zdrowotna w Gminie Opoczno w roku 2024. 

7. Funkcjonowanie Ośrodka Pomocy Społecznej. Ocena zasobów pomocy społecznej za 

2024 rok. 

8. Działania na rzecz poprawy jakości powietrza w Gminie Opoczno.  

9. Informacja z działalności jednostek OSP z terenu Gminy Opoczno za rok 2024 – koszty 

funkcjonowania OSP.  

10. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

11. Zapytania i wolne wnioski. 

12. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu, 

b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2025 – 2043,  

c) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2025, 

d) określenia sezonu kąpielowego oraz  wykazu kąpielisk w Gminie Opoczno 

w roku 2025, 

e) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości gruntowej na 

czas nieoznaczony oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umów 

dzierżawy, 

f) odwołania Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu, Handlu i Usług, 

g) wyboru Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu  

i Usług, 

h) wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu, Handlu i Usług, 
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i) odwołania Przewodniczącego Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury 

Fizycznej, 

j) wyboru Przewodniczącego Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury 

Fizycznej, 

k) wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży  

i Kultury Fizycznej, 

l) rozpatrzenia wniosku Pani P.O. o uznanie dębu szypułkowego za pomnik 

przyrody, 

m) zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Opoczno na rok 2025.  

Ad pkt 12 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu, 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki, radna Anna Zięba, radna Beata Wiktorowicz, 

radny Tomasz Kopera, Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk, Skarbnik 

Gminy Beata Pawlik, Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

Jakub Biernacki – radny - prosi o przygotowanie zestawienia środków gminnych 

przeznaczonych na dotowanie i finansowanie wszystkich zadań powiatowych oraz odwrotnie.  

Zapytał również, jak udział gminy w finansowaniu projektów powiatowych (drogowych) 

miałby pomóc w pozyskaniu środków przez powiat oraz które aktualnie obowiązujące 

programy premiują tego typu współpracę, a także w jakim charakterze Gmina Opoczno miałaby 

być ujęta w projekcie (w tym konkretnie przykładzie) o dofinansowanie.  

 

Dariusz Kołodziejczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej -  prosi o przygotowanie informacji, 

ile razy Gmina Opoczno wystąpiła do Powiatu Opoczyńskiego z prośbą o współfinansowanie 

jakiejkolwiek inwestycji.  

 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw – 1, wstrz. – 1 podjęła uchwałę  

Nr XVI/137/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu.  

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
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b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2025 – 2043. 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały wraz z przedłożoną 

autopoprawką.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw – 0, wstrz. – 1 podjęła uchwałę  

Nr XVI/138/2025 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na 

lata 2025 – 2043. 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

c) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2025. 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały wraz z przedłożoną 

autopoprawką.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radna Beata Wiktorowicz, radny Sławomir Róg, radny Andrzej Pacan, 

Z-ca Burmistrza Jan Zięba. 

Beata Wiktorowicz – radna – prosi, aby w przyszłości w sytuacji uwolnienia środków 

przeprowadzać rozmowy z radnymi, które inwestycje wymagają realizacji w pierwszej 

kolejności. Prosi również o naprawę schodów prowadzących w stronę wyremontowanego placu 

targowego na al. Sportowej z ul. Gen. K. Bończy – Załęskiego. 

Andrzej Pacan – radny -  zwrócił się z prośbą do Burmistrza, aby w sytuacji kiedy pojawią się 

dodatkowe środki (np. z niezrealizowanej inwestycji) decyzje o ich przeznaczeniu 

skonsultować z radnymi. 

Sławomir Róg – radny – prosi, aby na przyszłość w miarę możliwości zwiększyć środki 

finansowe na utwardzenie nawierzchni drogi na  odcinku ul. Kuligowskiej w stronę ogródków 

działkowych. Podziękował za realizację dotychczasowych zgłoszeń.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę  

Nr XVI/139/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2025.  

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
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d) określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk w Gminie Opoczno w roku 

2025, 

Andrzej Mazur – Dyrektor Wydz. Sportu i Rekreacji – przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 16, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę  

Nr XVI/140/2025 w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk w Gminie 

Opoczno w roku 2025. 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

e) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości gruntowej na czas 

nieoznaczony oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę  

Nr XVI/141/2025 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości 

gruntowej na czas nieoznaczony oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umów 

dzierżawy. 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

f) odwołania Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu, Handlu i Usług, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały. Poinformował, że uchwała 

została wprowadzona do porządku obrad ze względu na pisemną rezygnację radnej Anny 

Zięby. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw – 0, wstrz. – 1 podjęła uchwałę  

Nr XVI/142/2025 w sprawie odwołania Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług. 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
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Projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

g) wyboru Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu  

i Usług, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały oraz procedurę głosowania. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Dariusz Kołodziejczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej – prosi o zgłaszanie kandydatur na 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług.   

Jolanta Łuczka – Nita – radna -  zgłosiła kandydaturę radnej Anny Zięby. 

Dariusz Kołodziejczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej – zapytał, czy radna wyraża zgodę.   

Anna Zięba – radna – wyraziła zgodę.  

Ponadto w dyskusji głos zabrali: radny Krzysztof Grabski, Radca Prawny Sylwia Stępień – 

Adamczyk, Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący poddał pod głosowanie zamknięcie 

listy kandydatur.  

Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw – 0, wstrz. – 1 zamknęła listę kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług.   

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru 

radnej Anny Zięby na Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu  

i Usług.  

Rada Miejska głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę 

 Nr XVI/143/2025 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu, Handlu i Usług. 

Uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

h) wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, 

Handlu i Usług, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały oraz procedurę głosowania.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Dariusz Kołodziejczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej – prosi o zgłaszanie kandydatur na  

Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług.   

Tadeusz Brola – radny – zgłosił kandydaturę radnego Sławomira Roga.  
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Dariusz Kołodziejczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej – zapytał, czy radny wyraża zgodę.   

Sławomir Róg – radny – wyraził zgodę.  

Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący poddał pod głosowanie zamknięcie 

listy kandydatur.  

Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw – 0, wstrz. – 1 zamknęła listę kandydatów na  

Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług.   

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru 

radnego Sławomira Roga na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu, Handlu i Usług.  

Rada Miejska głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę 

 Nr XVI/144/2025 w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług. 

Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

i) odwołania Przewodniczącego Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury 

Fizycznej, 

 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały. Poinformował, że uchwała 

została wprowadzona do porządku obrad ze względu na pisemną rezygnację radnego 

Krzysztofa Grabskiego. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw – 1, wstrz. – 0 podjęła uchwałę 

 Nr XVI/145/2025 w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji do Spraw Rodziny, 

Młodzieży i Kultury Fizycznej. 

Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

j) wyboru Przewodniczącego Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury 

Fizycznej, 

 Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały oraz procedurę głosowania.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Dariusz Kołodziejczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej – prosi o zgłaszanie kandydatur na  

Przewodniczącego Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej. 
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Łukasz Konecki – radny - zgłosił kandydaturę radnego Jakuba Biernackiego.  

Anna Zięba – radna – zgłosiła kandydaturę radnego Tomasza Kopery.  

Następnie w dyskusji głos zabrali: radny Krzysztof Grabski, radny Tomasz Kopera, radny 

Jakub Biernacki, radny Andrzej Pacan, radny Andrzej Rożenek, Radca Prawny Sylwia Stępień 

– Adamczyk. 

Dariusz Kołodziejczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej – zapytał, czy radny Jakub Biernacki 

wyraża zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży 

i Kultury Fizycznej.   

Jakub Biernacki – radny – wyraził zgodę.   

Dariusz Kołodziejczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej – zapytał, czy radny Tomasz Kopera 

wyraża zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży 

i Kultury Fizycznej.   

Tomasz Kopera – radny – wyraził zgodę.   

Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący poddał pod głosowanie zamknięcie 

listy kandydatur.  

Rada Miejska głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrz. – 0  zamknęła listę kandydatów na  

Przewodniczącego Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej.  

Następnie kandydaci na Przewodniczącego Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży  

i Kultury Fizycznej wygłosili krótkie przemówienia. 

W dalszej kolejności Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydatury Jakuba 

Biernackiego oraz Tomasza Kopery na Przewodniczącego Komisji do Spraw Rodziny, 

Młodzieży i Kultury Fizycznej. 

Głosowano w sprawie wyboru kandydata na Przewodniczącego Komisji do Spraw 

Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej.  

Rada Miejska zagłosowała następująco: 

Radny Jakub Biernacki: TAK – 4, NIE – 5, WSTRZ. – 7 

Radny Tomasz Kopera: TAK – 12, NIE – 4, WSTRZ. – 0 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

W związku z problemami technicznymi Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził 

reasumpcję głosowania. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Szczepaniak poinformowała, iż nie będzie 

brała udziału w głosowaniu.  



18 

 

Głosowano w sprawie wyboru kandydata na Przewodniczącego Komisji do Spraw 

Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej (REASUMPCJA). 

Rada Miejska zagłosowała następująco: 

Radny Jakub Biernacki: TAK – 4, NIE – 4, WSTRZ. – 8 

Radny Tomasz Kopera: TAK – 12, NIE – 4, WSTRZ. – 0 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Tym samym: 

Rada Miejska w Opocznie podjęła uchwałę Nr XVI/146/2025 w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej. 

Uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

k) wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży  

i Kultury Fizycznej. 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały oraz procedurę głosowania.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Dariusz Kołodziejczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej – prosi o zgłaszanie kandydatur na  

Zastępcę Przewodniczącego Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej. 

Jakub Biernacki – radny – zaproponował kandydaturę radnego Dariusza Kołodziejczyka. 

Sylwia Stępień – Adamczyk – Radca Prawny – poinformowała, że Przewodniczący Rady 

Miejskiej nie może pełnić funkcji z-cy  przewodniczącego komisji.   

Jakub Biernacki – radny – zaproponował kandydaturę radnego Krzysztofa Grabskiego. 

Krzysztof Grabski – radny – nie wyraził zgody.  

Dariusz Kołodziejczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej – zaproponował kandydaturę 

radnego Jakuba Biernackiego. 

Jakub Biernacki – radny – nie wyraził zgody.  

Jakub Biernacki – radny – zaproponował kandydaturę radnego Łukasza Koneckiego.  

Dariusz Kołodziejczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej – zapytał, czy radny wyraża zgodę. 

Łukasz Konecki – radny – wyraził zgodę.  

Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący poddał pod głosowanie zamknięcie 

listy kandydatur.  
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Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw – 0, wstrz. – 0  zamknęła listę kandydatów na  

Zastępcę Przewodniczącego Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej.  

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru 

radnego Łukasza Koneckiego na Zastępcę Przewodniczącego Komisji do Spraw Rodziny, 

Młodzieży i Kultury Fizycznej. 

Rada Miejska głosami: za – 12, przeciw – 1, wstrz. – 4 podjęła uchwałę 

 Nr XVI/147/2025 w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji do Spraw Rodziny, 

Młodzieży i Kultury Fizycznej.  

Uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

l) rozpatrzenia wniosku Pani P.O. o uznanie dębu szypułkowego za pomnik 

przyrody,  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki, Radca Prawny Sylwia Stępień – Adamczyk, 

radny Tomasz Kopera, radna Beata Wiktorowicz. 

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i petycji – przedstawił 

uzasadnienie do uchwały.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 12, przeciw – 3, wstrz. – 1 podjęła uchwałę 

 Nr XVI/148/2025 w sprawie rozpatrzenia wniosku Pani P.O. o uznanie dębu szypułkowego 

za pomnik przyrody. 

Uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

m) zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Opoczno 

na rok 2025.  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Tomasz Kopera, Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  
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Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska głosami: za – 16, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę 

 Nr XVI/149/2025 zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Opoczno na rok 2025.  

Uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Raport z głosowań imiennych stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Wszystkie projekty uchwał stanowią załącznik nr 30 do protokołu.  

Ad pkt 13 

Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Opocznie Dariusz Kołodziejczyk podziękował 

wszystkim obecnym za udział i zamknął XVI sesję Rady Miejskiej IX kadencji wypowiadając 

stosowną formułę: „Zamykam szesnastą sesję Rady Miejskiej w Opocznie”. 

Godz. rozpoczęcia sesji 09.00, godz. zamknięcia sesji 19.00 

 

Protokół wyłożony do wglądu od dnia 13 maja 2025r. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on –line na kanale YouTube Gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na kanale YouTube Gminy Opoczno. 

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

        

        

       Przewodniczący Rady Miejskiej  

             Dariusz Kołodziejczyk 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska  

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej 

 

 


